
Tour Code: KEC

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

88 Ramyun Stage Ramen Museum
拉面博物馆

88 Ramyun Stage Ramen Museum
拉面博物馆

HANI Lavender Farm
HANI薰衣草农场

HANI Lavender Farm
HANI薰衣草农场

Jeongdong-Simgok Sea Fan Road
正東深谷沿海扇子路

Jeongdong-Simgok Sea Fan Road
正東深谷沿海扇子路

Namsan Park
南山公园

Namsan Park
南山公园

6D4N

SEOUL + GANGWON-DO

Korea
韩国

首尔 + 江原道



Kyung Hee University
庆熙大学

Kyung Hee University
庆熙大学

Sandglass Park
沙漏公园

Sandglass Park
沙漏公园

The Hyundai Seoul Shopping Mall
现代首尔百货商场

The Hyundai Seoul Shopping Mall
现代首尔百货商场

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 

 
 
 

D1 DEPARTURE a INCHEON

 0 Won Cheoksan (Footbath)

 Jeongdongjin Beach
 Sandglass Park
 Jeongdong-Simgok Sea Fan Road
 Jumunjin Beach + BTS Bus Station
 (Korean drama filming location)

 Gangneung Seaview Coffee Street

D2 INCHEON b GANGNEUNG
b YANGYANG (MOB/-/D)

D3 YANGYANG b GOSEONG
b SUWON (B/L/D)

 Korean Hot Spring Experience
 (Please bring along own swimsuit & cap)

 HANI Lavender Farm (Seasonal: mid-May to late June)

 *Non-lavender season: visit Alpaca World

 Jidong Market + Food Street

D4 SUWON b SEOUL (B/L/-)

 ARC N BOOK
 Gwangjang Market
 Namsan Park
 The Hyundai Seoul Shopping Mall
 88 Ramyun Stage Ramen Museum
 Duty Free Shop

D5 SEOUL (B/L/D)

 Korean Traditional Culture Experience Center 
 •  DIY Kimchi
 •  Hanfu Experience
 •  Seaweed Tasting
 Kyung Hee University
 Seongsu-dong Newtro

D6 SEOUL b INCHEON a
DEPARTURE (B/MOB)

 Souvenir & Local Product Shop

SCHEDULE GANGWON-DO 

 0 Won Cheoksan (Footbath)  - The hot spring in the footbath park is high-quality 
natural hot spring water at 40 to 50°C gushing out from 450 meters underground. 
Cheoksan Hot Spring has a very high curative effect on the human body. According to 
legend, a white crane with an injured wing healed after soaking in the hot spring. There 
are circular foot ponds and walking foot ponds here. After enjoying a foot bath here, you 
will feel all your fatigue disappear and feel refreshed physically and mentally.

 Jeongdongjin Beach - it has a 250m long sandy beach covering an area of 13,000㎡
It is said that once in a village here, there was a high protruding mountain named 
Goseong Mountain. Taxes were collected from Goseong in Gangwon-do every year. But 
a child prodigy in Goseong used his ingenuity to solve this problem and never pay taxes 
again.

 Jeongdong-Simgok Sea Fan Road - It is a seaside plank road starting from 
Jeongdongjin to Simgok Port. It is named because the shape of the whole plank road is 
fan-shaped. It used to be a military garrison area in South Korea. At the same time, you 
can enjoy the beautiful rock formations from the East China Sea. Let’s experience the 
seaside together Charm it!

 Korean Hot Spring Experience - Arrange your own time, enjoy leisurely until 
1130am.Then only assembly and leave the resort.

 HANI Lavender Farm - Every year from mid-May to late June, it will be covered by a 
sea of purple flowers, and the fragrance will come with the breeze, as if walking into a 
movie scene. You can also participate in the production of soap, natural fragrances, and 
fragrance bag crafts at your own expense.

 Jidong Market + Food Street - The 220-year-old traditional market and is the only 
market built by a king in history.

SEOUL 

 Gwangjang Market - The most traditional market in Seoul, you must eat delicious raw 
beef, mung bean pancakes, anesthesia rice rolls, raw octopus, etc.

 Namsan Park - 265 meters above sea level, is located in the city center and is a symbol 
of Seoul. Although the mountain is not high, but because it is in the city center, the top of 
the mountain overlooks the beautiful scenery around it, and it is a favorite resting place for 
citizens.

 The Hyundai Seoul Shopping Mall - The largest department store in Seoul, here is 
not only a department store, but also has an art centre, exhibition performance hall, indoor 
botanical garden, etc., and it also brings together gourmet restaurants from all over the 
world. Unique appearance design, the presence of many popular brands.

 88 Ramyun Stage Ramen Museum - In Korea, instant noodles are also known as 
ramen. More than 200 types of instant noodles are sold in single packs, and all the instant 
noodles are arranged according to color to form a "colorful instant noodle wall", just like 
being in an instant noodle theme museum. Boutiques are on sale, and there is also a 
"special dessert area".

 Seongsu-dong Newtro - The trendiest check-in place in Korea, covering world 
famous products, brand stores in emerging regions, pop-up stores of various brands, 
editorial stores and other store facilities. Among them, social media famous shops such 
as coffee and gourmet food, each showing its own charm, have become the favorites of 
fashion.

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ The N Resort Hotel & Spa Or Similar Class  x1 Night
✓ Prumir Hotel Or Similar Class   x1 Night
✓ Grand Walkerhill Seoul Hotel Or Similar Class x2 Nights

✓ Cosmetics Shop   ✓ Ginseng Shop 
✓ Liver Supplement Shop

SHOPPING  STOP

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:
★ Resort Korean Set Dinner
★ Authentic Gangneung Tofu Pot
★ Korean Sukiyaki Style
★ Korean Ginseng Chicken Soup
★ Korean Fried Chicken
★ Authentic Charcoal BBQ



Jumunjin Beach BTS Bus Station
注文津海边BTS公交车站

Jumunjin Beach BTS Bus Station
注文津海边BTS公交车站

DIY Kimchi
DIY韩式泡菜
DIY Kimchi
DIY韩式泡菜

ARC N BOOK
ARC N BOOK梦幻书墙

ARC N BOOK
ARC N BOOK梦幻书墙

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 尺山公园（足浴乐） - 足浴公園中的溫泉是從地下450米湧出來的40到
50℃的高品質天然溫泉水。尺山溫泉對人體有極高的療效，據傳說，一
隻翅膀受傷的白鶴泡溫泉後傷口痊癒。這裡有圓形足塘和步行足塘，在
這裡享受足浴後，你會感到一身的疲勞消失殆盡，身心爽然。

 正东津海边 - 位于江东面正东津1里，拥有长250m，占地1万3000㎡的
沙滩。据说曾经这里的一个村庄，有座高高突起的山，名为高城山，每
年都会从江原道的高城征收税金，后因高城一个神童利用自己的聪明才
智解决了这一问题，从此再也不用上税。

 正东深谷沿海扇子路 - 是起始於正东津至深谷港的一條海边栈道，因整
条棧道形狀似扇形而得名，过去曾是韩国的军事守备区，同时可观赏到
来自东海的美丽岩层绝景，一起来感受海边的魅力吧！

 韩式温泉体验 - 时间自行安排，轻松自在地享受至1130am集合离开度
假村。

 HANI薰衣草农场 - 每年5月中旬至6月下旬都会被紫色花海覆盖，随着
微风飘来阵阵芳香，仿佛走入电影场景中。也可以自费参加香皂、天然
芳香剂、香氛袋工艺等制作。

 水原南门市场美食街 - 具有220年历史的传统市场，是历史上唯一由王
建起来的市场。

江原道

 广藏市场 - 首尔最传统市场，必吃美食生牛肉、绿豆煎饼、麻药饭捲、
生章魚等。

 南山公园 - 南山海拔265米, 位于市中心, 是首尔的象征。虽然山不高, 
但是因为在市中心，在山顶可俯瞰周围的美丽景致，是市民喜欢的休息
场所。

 现代首尔百货商场 - 全首尔最大的巨型百货公司 ，这里不仅是百货公
司，更具备了艺文中心、展览公演场、室內植物园等，更汇集了世界各
国美食餐厅。独特的外观设计、众多热门品牌的进驻。

 88 Ramyun Stage拉面博物馆 - 在韩国，即食面也被称为拉面。场
內逾200款即食面均以单包形式发售，大会更把所有即食面按颜色分类
排列成一幅「七彩即食面墙」，彷如置身在即食面主题博物館一样，店
內更有多款相关精品发售，还有「特色甜品区」。

 圣水洞+联邦 - 韩国最潮的打卡地，包揽世界名品、新兴地区品牌卖场
、各种品牌快闪店、编辑店等各式卖场设施。其中，各显各自魅力的咖
啡、美食等网红店更是成为时尚新宠，为圣水洞的探店之旅增添无限乐
趣。

首尔

第一天 启程 a 仁川

第二天 仁川 b 江陵 b 襄阳
(机上用餐/-/晚)

 尺山公园（足浴乐）

 正东津海边
 沙漏公园
 深谷沿海扇子路
 注文津海边 + BTS公交车站（韩剧鬼怪拍摄地）

 江陵海景咖啡街

第三天 襄阳 b 高城 b 水原 (早/午/晚)

 韩式温泉体验（请自备泳装，泳帽）

 HANI薰衣草农场
 （季节性: 5月中旬至6月下旬）

 *非薰衣草季：改成羊驼世界

 水原南门市场+美食街

第四天 水原 b 首尔 (早/午/-)

 ARC N BOOK梦幻书墙
 广藏市场
 南山公园
 现代首尔百货商场
 88 Ramyun Stage拉面博物馆
 免税店

第五天 首尔 (早/午/晚)

 韩国传统文化体验馆
 •  DIY泡菜
 •  传统汉服写真体验
 •  海苔试吃
 庆熙大学（韩流打卡点）

 圣水洞+联邦

第六天 首尔 b 仁川 a 回程
(早/机上用餐)

 纪念品手信店

酒店住宿（4 晚）
✓ 综合式温泉度假村或同级    x 1 晚
✓ 水原精品酒店或同级    x 1 晚
✓ 华克山庄酒店或同级    x 2 晚

✓ 化妆品总汇    ✓ 人参专卖店  ✓ 护肝宝专卖店

购物店

✓4 早餐 /3 午餐 / 3 晚餐

风味餐
★ 度假村韓式套餐   ★ 地道江陵豆腐锅
★ 韩式寿喜烧烤肉   ★ 人参鸡汤
★ 韩式炸鸡   ★ 正宗韩式炭火烤肉



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

 · 韩国 SOUTH KOREA · 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82

South Korea is 1 hour ahead of Malaysia

韩国标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.80

1000 韩币 = 马币 3.80

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW

韩币 - KRW

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage of
not more than 20kg and a hand carry bag not more
than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国都能通行
* Credit cards are used widely in South Korea
card are mostly widely used.

A330 Boeing 777/748


